

科學為民 - 香港濕地公園 5 月 20 日活動

Science in the Public Service – Activities for 20 May in Hong Kong Wetland Park

濕地生態多面睇

Take a Closer Look to the Life of Wetlands

活動一 Activity 1

「知多一點點」導覽團 “Know More” Guided Tour

濕地世界充滿驚喜，香港濕地公園特別為訪客開設「知多一點點」濕地導賞團，由富生態導賞經驗的義務導賞員帶領訪客進入濕地世界。通過有趣的講解和經驗分享，讓訪客認識珍奇的濕地世界，更可以近距離觀賞在濕地生活的野生動植物。

Wetlands habitat is full of wonders. The “Know More” guided tour is designed for individual visitors to Hong Kong Wetland Park. Our volunteer interpreters will guide visitors through the Wetland Reserve. Through the guided tour and experience sharing, visitors could take a closer look to different wetland habitats, and learn about the life of wetland plants and animals.

蝴蝶導覽 Know More on Butterflies

時間 Time *: 11:00 & 11:30
集合點: 香港濕地公園 濕地保護區
原野漫遊徑入口
Gathering point: Wildside Walk, Wetland Reserve
Hong Kong Wetland Park
行程 Tour: 0.5 hr

濕地保護區導覽 Know More on Wetland Reserve

時間 Time *: 14:00 & 14:30
集合點: 香港濕地公園 中庭 3 號導覽點
Gathering point: Orientation Point #3, Atrium
Hong Kong Wetland Park
行程 Tour: 1-1.5 hr

以上活動即場報名，名額有限，報名會以先到先得方式進行
Seat is limited, enrolment is in a first come, first serve basis



知多一點點 蝴蝶

4月15日至6月30日
星期日及公眾假期
原野漫遊徑見 上午 11:00
11:30

漁農自然護理署香港濕地公園
教育組外訪節目分組



知多一點點
濕地保護區

生態導賞員帶你
進入濕地互動世界

訪客中心3號導覽點集合
星期六 上午 11:00
下午 2:00
星期日及
公眾假期 下午 2:00
2:30

適合個人及家庭訪客
漁農自然護理署香港濕地公園
教育組外訪節目分組

活動二 Activity 2

探索濕地生趣 Exploring the Wonders of Wetlands

「探索濕地生趣」由濕地導賞員主講，藉著生態解說這個活動，讓參加者更深入認識濕地環境、濕地的功能、以及水生生物適應環境的能力。活動時間為 45 分鐘，以下是「探索濕地生趣」的四個不同主題的活動時間：

"Exploring the Wonders of Wetlands" is a 45-minutes fix-point interpretation activity at the "Wetland Discovery Centre" of the Wetland Reserve. Target audiences for the activity are self-guided visitors. Our Wetlands Interpreters will guide you to see a full picture of the wetland habitats, their functions and the adaptive features of aquatic wildlife.

時間* / 主題 Time* / Theme

- | | |
|-------|---|
| 11:00 | 河溪生物自由游
Stream Life - the Smarts in Running Water |
| 12:00 | 池塘放大鏡
Take a Closer Look to Pond Life |
| 14:00 | 紅樹的生存之道
Mangrove - the Tough Survivors of Inter-tidal Zone |
| 15:00 | 水生植物用處多
Aquatic Plants - the Humble Suppliers |

地點 Venue: 香港濕地公園 濕地保護區 濕地探索中心（水文軒）
Wetland Discovery Centre (Web Lab),
Wetland Reserve, Hong Kong Wetland Park

以上活動即場報名，名額有限，報名會以先到先得方式進行
Seat is limited, enrolment is in a first come, first serve basis

